

Fule International Ceramic Art Museums (FLICAM) is located in the Fuping Pottery Village (FPV). It is composed of a main dome exhibition hall and two dragon type exhibition wings. It also consists of many ceramic museums for different countries or regions and many multi-functional facilities.

Ceramic artists from a country or a region are invited to Fuping and work there for four weeks. Their work will contribute to the museum to be the initial collection of that museum. Simultaneously FLICAM will commit to build a ceramic museum for that country or region. It is required that all the work is made with local materials and facilities and will reflect the artist's China feeling. Through this process, FLICAM achieves its cultural exchange purpose.

The main museum hall and wings were built in 2004. The French Museum and the Scandinavia Museum were opened in 2005. The USA Museum, the Australasia Museum, and the Canada Museum were opened in 2007. Museums for the Netherlands, Germany, Italy, Belgium, British, Spain, Argentina and Latin America are scheduled to be opened in 2008. Other museums for Asia, and Eastern Europe will be followed.

富乐国际陶艺博物馆群座落在富平陶艺村，由主馆，展厅，创作场所以及为不同国家或地区建立的陶艺馆群组成。

各国的陶艺大师们将被邀请来富平工作二至四周，作品作为该馆的原始收藏。富乐国际陶艺博物馆群希望这些陶艺家在创作时能用当地的材料，设备制作反映他对中国传统文化传统的理解或反映他对中国大西北的感觉。富乐陶艺博物馆由此藉陶艺达到国际文化交流的目的。

富乐国际陶艺博物馆群的主馆群体在2004年完成，2005年法国馆及北欧馆建立。2006-7年美国馆，澳大利亚新西兰馆，加拿大馆建立。2008年将建立德国，英国，比利时，荷兰馆，意大利馆以及可能西班牙馆。其他东欧，中南美洲，亚洲等国家地区的陶艺博物馆也在规划中。

月亮楼内设荷兰陶艺馆

The Netherlands Ceramic Museum is inside the Moon Hall

